
 

1 
 

 
 

 Zápis a usnesení  Rady  MAS Lípa pro venkov z.s. 
ze dne 11. 6. 2019 

 
Místo: Zbraslavice, kancelář MAS  

Zahájení: 8:30 hod. 

Předsedající: Ondřej Havlovic  

Omluven:  Ing. Josef Viktora, Bc. Bohumila Jeřichová, Ing. Milan Kasal 

Zapisovatel: Iveta Marhanová 

Přítomní: dle prezenční listiny (11 s právem hlasování – 5 VS, 6 SS) 
 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení programu, kontrola usnesení 

2. Výběr projektů Výzvy MAS č. 4 PRV (Ripplová) 

3. Výběr projektů 6. výzvy MAS_IROP - Památky (Jiříková) 

4. Seznámení s výsledky evaluace - dopady na změny finančního plánu SCLLD (Tvrdík) 

5. Převod majetku pořízeného v rámci projektů spolupráce na obce (Prchalová, Tvrdík) 

6. Zhodnocení Setkání starostů – 23. 5. 2019, Zruč nad Sázavou (Havlovic) 

7. Konference „Budoucnost odpadového hospodářství na Kutnohorsku“- Čáslav 20. 6. 2019 

(Tvrdík) 

8. Členské příspěvky za VS a možnosti rozšíření MAS  

9. Různé - zhodnocení letošního ročníku Olympiáda MŠ 

    - účast na Veletrhu dotačních příležitostí v GASK 

 
1.  Zahájení 

Jednání zahájil předseda MAS Ondřej Havlovic. V úvodu seznámil přítomné s navrženým 

programem, na jednání byl zařazen bod 8. Členské příspěvky pro VS a možnosti rozšíření MAS, 

následně byl program schválen. Dále konstatoval, že jednání je přítomno 11 z 15 členů Rady 

s hlasovacím právem, z toho 5 zástupců za veřejný sektor a 6 za soukromý sektor. Rada je tedy 

usnášeníschopná a veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin nemá více než 49 % 

hlasovacích práv. Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi Martin Hujer a Josef Hlava. Zapisovatelem 

byla stanovena Iveta Marhanová.  
  

Usnesení č. 2019_05_01 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

schvaluje program jednání a ověřovatele zápisu Mgr. Martina Hujera a Ing. Josefa Hlavu. 

 

  Hlasování:    přítomno: 11  pro: 11  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Následně byla provedena kontrola usnesení Rady ze dne 13. 5. 2019 – proběhla administrativní 

kontrola a hodnocení projektů ve výzvách MAS č.4 PRV a 6. Výzva MAS_ IROP - Památky; 

setkání starostů ve Zruči nad Sázavou proběhlo stejně jako seminář Výběrová řízení mimo režim 

zákona; variantní řešení navýšení členských příspěvků pro VS pro příští rok bylo rozesláno členům 

Rady jako podklad pro dnešní jednání;  
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Usnesení č. 2019_05_02 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

bere na vědomí zprávu o plnění usnesení Rady ze dne 13. 5. 2019. 

 

Hlasování:      přítomno: 11  pro: 11  proti: 0  zdržel se: 0 

 

2. PRV – výběr projektů Výzvy MAS č. 4 PRV 

V úvodu pohovořila manažerka PRV M. Ripplová o podrobnostech Výzvy MAS č. 4 PRV. V rámci 

výzvy bylo celkem přijato 40 projektů, z toho do věcného hodnocení po administrativní kontrole a 

kontrole přijatelnosti na MAS postoupilo 37 projektů. Výběrová komise MAS na svém jednání dne 

3. 6. 2019 bodově ohodnotila předložené žádosti o dotaci a na základě postupů daných Výzvou 

MAS č. 4 PRV v případě rovnosti bodů sestavila jejich pořadí pro všechny vypsané fiche. Rada 

MAS následně přistoupila k výběru projektů v jednotlivých fichích s ohledem na jejich alokace. 

 

Fiche č. 7 –  Zemědělství  

- schválená alokace 4.500.000 Kč 

- počet přijatých ŽOD 27; počet ŽOD, které prošly po kontrolách do věcného hodnocení VK, 25 

- VK doporučila vzhledem ke stanovené alokaci k podpoře 21 předložených projektů dle pořadí po 

věcném hodnocení VK. Hraniční projekt nemůže být podpořen (není o něm ani hlasováno), 

protože zbytková částka alokace nedosahuje alespoň 50% požadované dotační částky projektu. 

Před hlasováním o schválení vybraných projektů nahlásili podjatost členové Rady – Josef Hlava, 

Simona Procházková (zdrželi se hlasování v daném bodě). 

 

Usnesení č. 2019_05_03 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

a) schvaluje s ohledem na stanovenou alokaci k podpoře prvních 21 projektů dle pořadí 

stanoveného Výběrovou komisí MAS pro fichi č. 7 Zemědělství (příloha č. 2) s celkovou 

dotací 4.010.603,50 Kč 

b) přesouvá zbývající alokaci do příští výzvy MAS PRV  

 
Hlasování:     přítomno: 11  pro: 9  proti: 0  zdržel se: 2 

 

Fiche č. 8 – Podpora regionální produkce 

- alokace 1.042.000 Kč 

- počet přijatých ŽOD 5; všechny ŽOD prošly administrativní kontrolou a kontrolou přijatelnosti do 

věcného hodnocení VK  

- VK doporučila k podpoře všech 5 předložených projektů. Před hlasováním o schválení vybraných 

projektů nahlásila podjatost Simona Procházková a zdržela se hlasování v daném bodě. 

 

Usnesení č. 2019_05_04 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

a) schvaluje k podpoře 5 projektů dle pořadí stanoveného Výběrovou komisí MAS pro fichi č. 8. 

(příloha č. 3) s celkovou dotací 1.037.622,50 Kč 

b) přesouvá zbývající alokaci do příští výzvy MAS PRV  

 

Hlasování:     přítomno: 11  pro: 10  proti: 0  zdržel se: 1 
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Fiche č. 10– Lesní technika 

- alokace 1.600.000 Kč 

- počet přijatých ŽOD 8, počet ŽOD, které postoupily do věcného hodnoce ní VK 7 

- VK doporučila vzhledem ke stanovené alokaci k podpoře prvních 6 ŽOD dle pořadí po věcném 

hodnocení VK. Hraniční projekt nemůže být podpořen (není o něm ani hlasováno), protože 

zbytková částka alokace nedosahuje alespoň 50% požadované dotační částky projektu. Před 

hlasováním o schválení vybraných projektů žádný z členů Rady střet zájmů plynoucí z ustanovení 

Etického kodexu nenahlásil. 

 

Usnesení č. 2019_05_05 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

a) schvaluje k podpoře 6 projektů dle pořadí stanoveného Výběrovou komisí MAS pro fichi č. 10. 

(příloha č. 4) s celkovou alokací 1.573.218,50 Kč. 

b) přesouvá zbývající alokaci do příští výzvy MAS PRV  

 

Hlasování:     přítomno: 11  pro: 10  proti: 0  zdržel se: 1 

 

3. IROP – schválení vybraných projektů 1. výzvy – Kulturní dědictví  

Členové Rady MAS byli seznámeni s obsahem Etického kodexu osoby podílející se na výběru 

ŽoD, který na místě podepsali. Střet zájmů osob podílející se na výběru projektů 6. výzvy MAS 

Lípa pro venkov - IROP - Kulturní dědictví, nenahlásil nikdo z přítomných. Manažerka IROP M. 

Jiříková představila průběh výzvy, seznámila přítomné s důvody předložení pouze jediného 

projektu a shrnula výsledky věcného hodnocení VK. Vzhledem k dostatečné alokaci může být 

projekt podpořen (příloha č. 5). 

 

Usnesení č. 2019_05_06 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

a) schvaluje k podpoře projekt předložený do 6. výzvy IROP – Kulturní dědictví (příloha č. 5) 

b) doporučuje převést nevyčerpanou alokaci z opatření Kulturní dědictví do opatření, kde MAS 

eviduje převis žádostí.  

 

Hlasování:     přítomno: 11  pro: 10  proti: 1   zdržel se: 0 

 

4. Seznámení s výsledky evaluace - dopady na změny finančního plánu SCLLD (Tvrdík) 

Manažer MAS seznámil přítomné s výsledky střednědobého hodnocení shrnutého v evaluační  

zprávě. Stručně pohovořil o změně vstupních podmínek (nízká nezaměstnanost, růst cen 

stavebních prací, velká byrokratická zátěž) a konstatoval, že většina z nich až na výjimky zůstává 

v platnosti i dnes. Dále komentoval proces zpoždění administrace některých OP a stručně 

zhodnotil čerpání v jednotlivých opatřeních. Na základě projednání ve fokusních skupinách navrhl 

radě ke zvážení následující opatření vedoucí k optimalizaci naplnění strategických cílů MAS: 

PRV 

1) Ukončit podporu opatření Lesní cesty a nevyužité prostředky převést do nového opatření dle čl. 

20, který se týká občanské vybavenosti    

2) Finanční prostředky alokované na projekty spolupráce, o které dle platných pravidel není zájem, 

převést na čl. 20 
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3) Část finančních prostředků na opatření Podpora nezemědělského podnikání, kde se nečerpá 

dle původních předpokladů, převést na čl. 20 

4) Vytvořit nové opatření dle čl. 20 s finanční alokací cca 5 mil. Kč a dle nastavení bodového 

zvýhodnění podpořit maximálně dvě z možných aktivit. 

OPZ 

1) Přesunout finanční alokaci ve výši cca 3,5 mil. Kč z opatření Sociální služby do opatření 

Prorodinná opatření   

2) S ohledem na nízký zájem žadatelů o podporu v opatření Sociální služby vyhlásit na toto 

opatření poslední výzvu Kč na podzim letošního roku   

IROP 

1) Přesunout nevyčerpanou alokaci ve výzvách na Kulturní dědictví do výzev na Vzdělávání 

2) Přesunout nevyčerpanou alokaci ve výzvách na Hasiče do opatření Komunitní centra 

Všechna výše uvedená doporučení je třeba zohlednit ve změně strategie podané během druhého 

pololetí  2019. 

 

Usnesení č. 2019_05_07 

Rada MAS Lípa pro venkov z. s.  

a)  schvaluje evaluační zprávu o střednědobém hodnocení realizace SCLLD MAS Lípa pro venkov z.s. 

b) pověřuje kancelář MAS přípravou opatření navržených pro optimální realizaci strategie MAS a 

zohledněním jejich realizace v aktualizaci finančního plánu SCLLD a to tak, aby mohla být schválená 

a realizována od 2. pol. 2019 

 
Hlasování:    přítomno: 11  pro: 11  proti: 0   zdržel se: 0 

 
 

5. Převod majetku pořízeného v rámci projektů spolupráce na obce (Prchalová, Tvrdík) 

R. Prchalová předložila na jednání Rady MAS návrh na převod hmotného majetku pořízeného 

v minulosti během realizace projektů spolupráce. Tento majetek musel být po dobu udržitelosti 

v majetku MAS. Po uplynutí této doby ho navrhujeme bezúplatně převést na subjekty, které se 

podílely na jeho pořízení. Návrh na převod byl zaslán členům Rady MAS jako podklad před 

jednáním. Majetek bude vyřazen z inventarizace a na základě smluv převeden na partnerské 

subjekty. 

 

Usnesení č. 2019_05_08 

Rada MAS Lípa pro venkov z. s.  

a) souhlasí s bezúplatným převodem hmotného majetku pořízeného během realizace projektů 

spolupráce do majetku subjektů, které se podílely na jeho pořízení a to dle přílohy č. 6 tohoto zápisu, 

b) pověřuje účetní vyřazením převáděného majetku z inventurních soupisů majetku MAS. 

 
Hlasování:    přítomno: 11  pro: 11  proti: 0   zdržel se: 0 

 

Úkol: Kancelář vypracuje smlouvy a dojedná podrobnosti bezúplatného převodu s partnery MAS.  

 

6.  Zhodnocení Setkání starostů - 23. 5. 2019, Zruč nad Sázavou (Havlovic) 

O. Havlovic zhodnotil průběh setkání starostů ve Zruči nad Sázavou, ocenil organizační zajištění 

ze strany města a poděkoval p. Hujerovi za spolupráci. Při přípravě příštího setkání je třeba více 

spolupracovat s DSO Čáslavsko, aby se netříštily kapacity účastníků. Vyzval přítomné k zasílání 

námětů do programu příštího setkání.  



 

5 
 

 

 

Usnesení č. 2019_05_09 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

bere na vědomí informace o průběhu setkání starostů členských obcí MAS ve Zruči na d Sázavou  

  

 Hlasování:   přítomno: 11  pro: 11  proti: 0   zdržel se: 0 

 

7. Konference „Budoucnost odpadového hospodářství na Kutnohorsku“- Čáslav 20. 6. 2019  

R. Tvrdík informoval o stavu příprav konference zaměřené na změny v odpadovém hospodářství, 

kterou MAS pořádá ve spolupráci s DSO Čáslavsko. Je zajištěn kompletní program, jako místo 

zvolena Čáslav vzhledem k možnostem parkování a zajištění občerstvení. Finanční náklady na 

přednášející ponese MAS, na zajištění občerstvení se bude podílet DSO Čáslavsko. Předpokládá 

se účast cca 50 starostů z ORP Kutná hora a Čáslav.  
 

Usnesení č. 2019_05_10 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

bere na vědomí informace o konferenci věnované odpadovému hospodářství, která se koná dne 

20.6.2019 v Čáslavi 

 
Hlasování:    přítomno: 11  pro: 11   proti: 0  zdržel se: 0 

 
 

8. Členské příspěvky za VS a možnosti rozšíření MAS  
R. Tvrdík informoval přítomné o zájmu o vstup do MAS, který projevilo několik obcí (Kobylnice, 
Žaky, Žleby a několik dalších obcí z DSO Čáslavsko). S některými z nich již manažer jednal, dnes 
se má účastni zasedání DSO Čáslavsko. Členové Rady se shodli na umožnění vstupu obcí pro 
období 2020+, s tím, že pro všechny platí podmínka vstupního poplatku ve výši 30 Kč/obyv. 
Žádosti o vstup by po posouzení v Radě schvalovala VH MAS počátkem příštího roku. Strategie se 
bude zpracovávat již pro nové území. Současně bude třeba získat souhlas i od stávajících obcí, 
zatím však není vzor. Dále byla otevřena otzka navýšení členských příspěvků za obce pro rok 
2020. Kancelář rozeslala několik variant příspěvku, který kombinuje stanovený paušál s poplatkem 
na obyv. K návrhů se postupně vyjádřili všichni členové Rady a většinově se přiklonili ke kombinaci 
paušálu ve výši 2000 Kč + 6 Kč/obyv. Definitivně však bude rozhodnuto před příští VH, která bude 
příspěvek schvalovat.  
 
Usnesení č. 2019_05_11 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

a) souhlasí s možností  rozšíření MAS o dosud nezařazené obce za podmínky zaplacení vstupního 

poplatku ve výši 30 Kč/obyv.  

b) z předložených variant členských příspěvků pro obce pro rok 2020 se kloní ke kombinaci paušálu 

ve výši  2000 Kč + 6 Kč/obyv.  

 
Hlasování:    přítomno: 11  pro: 9    proti: 0  zdržel se: 2 

 
 
9. Různé 

• Olympiáda MŠ  

M. Jiříková informovala o Olympiádě MŠ konané v Herolandu v Březové u Kutné Hory. Zúčastnilo 

se celkem 12 MŠ a průběh akce se vydařil. Akce je z části financována z příspěvku obcí na 

dopravu herních prvků, část nákladů nese MAS. Příští rok bude akce probíhat v podobném duchu. 
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Usnesení č. 2019_05_12 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

bere na vědomí informaci o setkání MŠ v Herolandu v Březové dne 8. 6. 2019 (projekt Olympiáda MŠ). 

 
Hlasování:    přítomno: 11  pro: 11  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

• Veletrh dotačních příležitostí v GASK 

R. Tvrdík informoval o průběhu akce pořádané 22.5.2019 Czech Investem v budově GASK, na 

které se MAS oficiálně podílela. Byly zde prezentovány různé možnosti podpory podnikatelů, za 

MAS se prezentovaly kromě nás ještě MAS Podlipansko a MAS Zálabí. Akce byla vhodná pro 

propagaci MAS a zúčastnilo se jí cca 80 podnikatelských subjektů. 

 

Usnesení č. 2019_05_13 

Rada MAS Lípa pro venkov z.s.  

bere na vědomí informaci o průběhu akce Veletrh dotačních příležitostí v GASK dne 22.5.2019. 

 
Hlasování:    přítomno: 11  pro: 11  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Jednání ukončeno v 11:00 hodin. Příští jednání Rady MAS se uskuteční 26. 8. 2019. 

 

 

 

………………………………………….                                               ……………………………………….. 

                 Ondřej Havlovic                      Ing. Zdeněk Nácovský 
 
 
 
Ověřil:  ...........................................             Zapsala:    ………………………………….  
    Mgr. Martin Hujer                                                                              Iveta Marhanová 
         
 
Ověřil:  .............................................  

      Ing. Josef Hlava 

 
 
 
Seznam příloh: 

 

Příloha č. 1 – Prezenční listina 

Přílohy č. 2 – 4  - Seznamy vybraných ŽOD Výzvy MAS č.4 PRV 

Příloha č. 5 - Seznam vybraných žádostí o dotaci v 6. Výzvě MAS Lípa pro venkov - IROP- Kulturní dědictví (po 

formálním hodnocení a zasedání výběrové komise) 

Příloha č. 6 - Soupis převáděného majetku 


